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To: 5.1.2e od. @minvws.nl]

ce: EIEN) MERE @ inves.INCE IEEE @inv.i; IEEE
(5.1.26e

i

From: )

Sent: Wed 12/23/2020 8:47:53 AM

Subject: RE: svz vaccinatie cliénten

Received: Wed 12/23/2020 8:47:54 AM

ofIED

Bij de vraag om de ontheffing ging het er om of er vaccin van bijv ziekenhuizen gedeeeld mocht worden met

verpleeghuizen. Is uitwondelink niet nodig geweest trouwens. Hoe het zit met het delen van vaccins tussen

huisartsen weet ik niet.

Volgens mij vonden de huisartsen gisteren via de apotheken ook te ingewikkeld maar goed om na te vragen.

Groet IESE
Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Van:CE BEE @ninvwvs.ol>
Verzonden: 22 dec. 2020 22:43

(@minvws.nl>
(@minvws.nl>;

Ly 51.2 5.1.2e Wi

EE minvws nl>
Onderwerp: RE: svz vaccinatie cliénten

IEE
Ah, dank je wel voor deze aanvullende informatie. Dat het bij de griepvaccinatie om een ontheffing ging, wist ik niet. Goed om te

weten.

Vanmiddag kwam overigens de optie dat apothekers ook vaccins kunnen opslaan, maar heel snel langs. Een paar weken geleden

lag het nog wel op tafel (toen er een brief van de apothekers lag met aanbod van meerdere diensten waaronder opslag). Is dit

na vanmiddag dan ook helemaal van tafel?

Doet me er wel aan denken dat ik nu ook niet weet wat er met die brief van de apothekers, waarin ze voorlichting/vaccinatie en

opslag aanboden verder is gedaan. Het was een brief van de apothekers azn de Kamer gestuurd. Ga ik meteen cok nog even na

met de RIVM mensen.

Groeten,

ver:ICEERsn>Verzonden: dinsdag 22 december 2020 22:37

Aan: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) BEALE @ minvws.nl>; 51.2 5.1.2e ) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: svz vaccinatie cliénten

Ho IEEERN

Fijn dat je het na gaat vragen. Ook bij de griepvaccinatie hebben we dit jaar discussie gehad over het onderling doorleveren van

vaccins omdat er tekorten dreigden bij het vaccineren van zorgverleners in de instellingen voor langdurige zorg. Dit zou wel

mogen via apothekers maar niet onderling tussen instellingen of zorgverleners vanwege de regels rond terhandstelling en de

veiligheid en coldchain. De IG] zou ontheffing moeten verlenen en daarvoor wilden ze eerst de noodzaak en de omvang van het

probleem weten en willen ze weten dat voldaan wordt aan de voorwaarden die gelden voor het transport, opslag etc voor

coldchainproducten zodat de kwaliteit van het vacgin
i ii

k hoop dat het in deze situatie wel kan of dat ze snel

ontheffing kunnen verlenen. Van PG waren hierbij enIEEEHctrokken.

var:IEE mins

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 20:45

Aan:IEEEEXEo minvvis i>



1001967

cc:IEEETNI)EXE© invws.o >;NEEKIN)MEX@ ninvws. n>
Onderwerp: FW: svz vaccinatie cliénten

Dank je wel voor dit verslagje. Heel helder.

Volgensiiagmogen huisartsen elkaar vaccins toebedelen, dit gebeurt ook bij de griepvaccinatie. Waarom is het nu dan een

vraag? Zij geeft aan dat RIVM dit zelf goed zou moeten weten.

lk ga morgen even na of het klopt. En ik ga even na oi =" het RIVM wat zij nu precies gaan doen.

CRPLE vil dit eerst nog even met LHV bespreken, voordat het in het bestuurlijk overleg komt.

Het voorstel zoals ik het heb opgeschreven:
ingen die zelf vaccineren en

ht

lk zal morgen de acties doen, je mogelijk nog even bellen zodatfER er verder mee kan richting LHV.

Groeten,

ver:CEN SEEM is.
Verzonden: dinsdag 22 december 2020 19:54

Aan: @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: svz vaccinatie cliénten

Hoi SR]

Ik heb vanmiddag een verslagje gemaakt van het overleg van vanmiddag met koepels en huisartsen. Misschien ook handig voor

jullie.

Informeren juli EXE in verband met het bestuurlijk overleg van donderdagochtend?

Groeten

JERERY

fo[Velo]:
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